
Zápis ze schůze Fakultní grantové komise FCHI konané dne 24. listopadu 2015 
 

Přítomni:  doc Chuchvalec, prof. Urban, prof. Matějka, doc. Přibyl,  

 doc. Hofmann, Ing. Mareš, doc. Friess 

Nepřítomen: doc. Turzík/nemocen – zastoupen prof. Janovskou, Mgr. Sudzina/nemocen, 

prof. Štěpánek/nepřítomen-zahraniční návštěva 

1. Zahájení 

Doc. Friess krátce zahájil neveřejnou schůzi Fakultní grantové komise (FGK).  

Bylo konstatováno, že komise je usnášeníschopná, neboť 8 z 10 členů komise je přítomno. 

 

2. Stav IGA rezervy 

Doc. Friess komisi informoval ohledně aktuálního stavu prostředků na projekty IGA FCHI. 

V současné chvíli zbývá 450 990 Kč k rozdělení dle dohodnutého klíče v říjnu t.r. Pokyn k výplatě 

stipendií studentům v rámci rozdělování prostředků dosud nebyl vydán, neboť stále ještě nebyly 

(i přes upozornění na nutnost dočerpat do 30.11) dočerpány prostředky na oborových či 

badatelských projektech a je možné, že budou ještě vratky do fakultní rezervy. 

 

 

3. Změny v IGA 2016 

Na zasedání FGK v říjnu t.r. byla hlasováním odsouhlasena (7 pro / 1 proti /2 zdrželi) rezoluce, aby 

se hledal způsob navýšení prostředků v roce 2016 pro studenty. Doc. Friess přítomné informoval, 

že na setkání proděkanů s prorektorem VaV dne 6.11. zjišťoval situaci ohledně IGy 2016. Bylo 

oznámeno, že v příštím roce se bude rozpočet IGY pohybovat v přibližně stejných relacích jako letos 

(vše samozřejmě ale záleží na poskytovateli - MŠMT). Rovněž bylo zmíněno, že se neuvažuje o 

žádných změnách stávajících celoškolních limitů pro součet příjmů studentů v badatelských 

projektech (max. 60 tisíc). Návrhy, které předseda FGK v předstihu emailem navrhl členům FGK 

varianty, jak docílit navýšení stipendijních prostředků pro studenty, byly prodiskutovány.  

 



Po rozpravě byly FGK odhlasovány (8/0/0) změny pro rok 2016  

  

1) Na badatelských projektech se zvýší fakultní limit pro maximální výši stipendia studenta DSP 

v součtu ze všech badatelských projektů z 30 tisíc na 40 tisíc (úroveň shodná s ostatními fakultami). 

 

2) Na badatelských projektech se sníží výpočet maximální výše provozních nákladů z 50 na 40 % 

z celkové sumy stipendií. 

 

3) Na oborových projektech se sníží maximální výše MN akademických pracovníků ze 45 na 40 % 

ze sumy stipendií. 

Předseda FGK následně rozešle členům FGK modelové srovnání dopadu navrhovaných změn pro IGA 

2016 na rozpočtu pro letošní rok. 

 

Příští schůze FGK dle potřeby. 

Zápis sestavil 27.11.2015  

Karel Friess,  předseda  FGK 

 

 
 
  



 

 

 

 

 

 


